
Hei og takk for innspill.
Det er som du sikkert kjenner til Stortinget som foretar prioriteringer av hvilke riksveger som skal prioriteres. først og
fremst skjer dette gjennom Nasjonal transportplan, som blir rullert hvert fjerde år. Fylkeskommunen prøver å påvirke.
Under siste runde av Nasjonal transportplan gjorde fylkestinget vedtak om hvilke prosjekter som de ønsket prioritert
gjennom høring til det som kalles for grunnlagsdokumentet fra transportetatene, dette finner du
her: http://einnsyn.hfk.no/eInnsyn/DmbHandling/ShowDmbHandlingDocument?
dmbId=7260&caseType=Protokoll&registryEntryId=205169

Etter det møtte daværende fungerende fylkesordfører Pål Kårbø på høring i transportkomiteen i Stortinget, og gav de
dette notatet:
http://einnsyn.hfk.no/eInnsyn/DmbHandling/ShowDmbHandlingDocument?
dmbId=9723&caseType=CasesFremlegg&registryEntryId=372980

Når det gjelder Hordfast, har fylkeskommunen en sak til politisk behandling nå som gjelder kjøp av aksjer i et selskap
NHO har opprettet for å arbeide for dette prosjektet, denne finner du
her:http://einnsyn.hfk.no/eInnsyn/DmbHandling/ShowDmbHandlingDocument?
dmbId=13011&caseType=CasesFremlegg&registryEntryId=641380

Arbeidet med neste rullering av Nasjonal transportplan for perioden 2022-2033 er startet opp, og den vil ta stilling til
hvilke prosjekter som skal prioriteres først. Transportetatene (bla. Statens Vegvesen) vil legge fram sitt grunnlag neste
høst, fylkestinget vil gi en uttalelse til denne våren 2020 og Stortinget vil vedta planen våren 2021.

Håper dette gir svar på dine spørsmål.
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